
Obec Malé Svatoňovice 

 

Z á p i s 

 ze 3. zasedání Zastupitelstva obce Malé Svatoňovice konaného 25.09.2023 

v Malých Svatoňovicích 
 

Přítomni: Vladimír Provazník, Michaela Pelcová, Stanislav Beneš, Jan Jiránek, Ivana Vosyková, 
Jakub Martínek, Bc. Marcela Geregová, Mgr. Dagmar Kostelecká, Mgr. David Orsák, 

Mgr. Ivana Václavková, Ing. Marek Švrčina, Ing. Jakub Kostelecký, Kamil David, Mgr. Kateřina 
Vítová 
 

Omluveni: Mgr. Pavel Nosek 

Program: 

1. Zahájení, návrh členů návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola usnesení 
3. Zpráva o práci rady obce 

4. Změna č. 3 územního plánu obce 

5. Program rozvoje obce 

6. Majetkové záležitosti 
a) Směnná smlouva č. 1323/2023 –  

b) Směnná smlouva č. S44/15/172 – Lesy ČR 

7. Různé 

a) hospodaření obce k 31.08.2023 

b) zpráva kontrolního výboru 

c) výběr zhotovitele – PD sportoviště 

d) TJ Sokol – rekonstrukce zázemí fotbalového hřiště 

e) plán rozvoje sportu v obci 
f) SFŽP – oznámení o navržení finančních oprav 

g) cenová nabídka – zábradlí parku 

h) Rtyně.net – optická síť Petrovice 

i) komunikace III/3013 Batňovice - Bohuslavice 

j) převod majetku – vodovodní přípojka Strážkovice 

k) výroční zpráva a plán práce ZŠ 

l) žádost ZŠ o použití fondu rozvoje investičního majetku 

m) SOJH – přistoupení nového člena 

n) opravy majetku obce – stará HZ, příčný práh MŠ, oplocení ZŠ. 

o) informace z obce 

8. Rozpočtové opatření č. 8/2023 

9. Diskuse a závěr 

 

1. Zahájení, návrh členů návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

Jednání zahájil starosta obce v 18.00 hodin. Přítomno je 13 členů ZO – omluven 

Mgr. P. Nosek, Bc. M. Geregová přijde později. Starosta přivítal přítomné a předložil návrh 
programu jednání. K navrženému programu nejsou připomínky. 
Hlasováno o programu: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0.   Program zasedání byl schválen. 
Návrh členů návrhové komise ve složení: V. Provazník a Ing. M. Švrčina. 

Návrh 2 členů zastupitelstva obce jako ověřovatelů zápisu z dnešního jednání:  
Bc. M. Geregová a J. Jiránek.  
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Hlasováno o návrhu: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 - schváleno. 
 

2. Kontrola usnesení 
Starosta obce předložil usnesení ze 2. zasedání ZO konaného  26.06.2023 a seznámil 
přítomné s jeho plněním. Usnesení bylo splněno. K tomuto bodu nejsou dotazy ani 

připomínky.  
Na jednání se dostavila Bc. M. Geregová – celkem přítomno 14 členů ZO. 
 

3. Zpráva o práci rady obce 

předkládá starosta obce 

Od posl. zasedání ZO konaného dne 26.06.2023 se sešla rada obce na dvou zasedáních 

(21.08. a 11.09.2023). Starosta předložil usnesení ze zasedání rady obce 

č. 7/2023 a č. 8/2023. 

Zprávu o práci RO obdrželi členové ZO předem v materiálech.  
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí zprávu o práci rady obce. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 1/3-23 bylo schváleno. 
 

4. Změna č. 3 územního plánu 

předkládá starosta obce 

Členové zastupitelstva obdrželi podklady k tomuto bodu v materiálech. Jde o verzi, která již 
byla projednávána, změna by tedy měla být schválena. Dochází ke schválení pouze malých 
změn – Hákovna bude nyní objekt k rekreaci, zahrada v lokalitě Pod Polskem se stává 
stavebním pozemkem, u některých dalších pozemků se mění jejich užití, doplňují se pozemky 

u Idy, které bude možno zastavět. Nedochází k žádným zásadním změnám v ÚP, které by 
ovlivňovaly území jako takové. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO  ověřilo, že Změna č. 3 územního plánu Malé Svatoňovice není 
v rozporu s politikou rozvoje ČR ve znění Aktualizace č. 1, 2, 3, 4 a 5, se Zásadami územního  
rozvoje Královéhradeckého kraje ve znění Aktualizace č. 1, 2, 3, 4 a 5 nebo s výsledkem 
řešení rozporů a se stanovisky dotčených orgánů nebo stanoviskem Krajského úřadu 
Královéhradeckého kraje, 
vydává opatření obecné povahy Změnu č. 3 územního plánu Malé Svatoňovice dle    
ustanovení § 43 odst. 4) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu,  
ve znění pozdějších předpisů a dle § 171 až 174 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění 
pozdějších předpisů, 
ukládá 

Vladimíru Provazníkovi, starostovi obce, zajistit ve spolupráci s pořizovatelem ÚPD 
vyhotovení Úplného znění Územního plánu Malé Svatoňovice po vydání Změny č. 1, Změny 
č. 2 a Změny č. 3 tak, aby bylo možné Změnu č. 3 Územního plánu Malé Svatoňovice a Úplné 
znění Územního plánu Malé Svatoňovice po této změně doručit veřejnou vyhláškou a Změna 
č. 3 Územního plánu Malé Svatoňovice, tak mohla dle § 55c zákona č. 186/2006 Sb.,  
o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších předpisů, nabýt účinnosti. 
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Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 2/3-23 bylo schváleno. 
 

5. Program rozvoje obce 

předkládá starosta obce 

Jedná se o strategický dokument na období 2023 – 2030. 

Mgr. D. Orsák seznámil se svým návrhem k doplnění tohoto materiálu – modernizovat 

úpravu pitné vody v obci, protože v poslední době se zdá, že je voda dost chlorovaná. Nebylo 
by špatné toto prosadit do budoucího rozvoje obce a kvalitu vody tím vylepšit. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje Program rozvoje obce Malé Svatoňovice na období  
2023 – 2030. 

Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 3/3-23 bylo schváleno. 
 

6. Majetkové záležitosti 
předkládá starosta obce 

 

a) Směnná smlouva č. 1323/2023  -  

 podal návrh na směnu lesního pozemku, který je v části směrem k Hákovně za jeho 
lesní pozemek. Obec tím získá skoro dvojnásobek. Úhradu za vklad do katastru hradí  

. Tento pozemek bude moci být použit na případnou další směnu podle potřeby obce. 
Návrh směnné smlouvy č. 1323/2023 je předložen ke schválení. Pozemek obce má 122 m2 a 
pozemek  má 215 m2. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje směnnou smlouvu č. 1323/2023 mezi obcí a  
, jež řeší směnu p.p.č. 103 o výměře 122 m2  za p.p.č. 81 o výměře 215 m2 vše  k.ú. 

Malé Svatoňovice. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 4/2-23 bylo schváleno. 
 

b) Směnná smlouva č. S 44/15/172 – Lesy ČR 

Starosta obce předložil návrh směnné smlouvy č. S 44/15/172, jež řeší směnu p.p.č. 560/1  
o výměře 2191 m2 v k.ú. Strážkovice v Podkrkonoší za p.p.č. 137 o výměře 1372 m2, p.p.č. 
144/3 o výměře 153 m2 a p.p.č. 148/2 o výměře 451 m2 vše v k.ú. Malé Svatoňovice. Jedná 
se o pozemek pod štolou Kateřina, pozemek v lese  a pozemek směrem 
k Hákovně – ty mohou být zase použity k další směně, za které Lesy ČR chtějí lesní pozemek 
ve Strážkovicích – pod Věznicí Odolov, tzv. v koutě, kde vede cesta do Strážkovic. 
 

Mgr. D. Orsák – přes pozemek vede cesta. Neměla by se nejprve řešit tato cesta? 
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starosta – ano, vede tudy cesta. Můžeme se na to ještě zeptat, že bychom to oddělili. Je 

otázkou, jestli to Lesy ČR nebudou muset znovu projednávat. Oficiální cesta zde nevede, ale 
navazují na sebe ty pozemky. 
Mgr. D. Orsák – mělo by se to řešit, aby pak do budoucna nebyl problém. 

starosta – bylo by určitě lepší, mít to oddělené. Zkusím zjistit, jestli by to bylo možné. 
 

Ing. M. Švrčina – jak se tedy k tomu postavíme, schválíme smlouvu, ale s podmínkou 
oddělení, nebo neschválíme? 

 

Mgr. D. Orsák – stojí tam dům, možná tam bude nějaká výstavba. 
starosta – v územním plánu to k výstavbě není. Výstavba tady nebude možná. 
 

Bc. M. Geregová – má v té části obec ještě nějaké lesy? 

starosta – ne, lesy tam už nemá.  
 

Ing. Švrčina – cesta k tomu navazující je obecní? Jak to bylo historicky? 

starosta – ano je obecní. Tam dřív vedla cesta - přes Strážkovice, přes „kout“ do Odolova. 
Můžeme zjistit, jak by to bylo složité. Do smlouvy by se zaneslo o několik metrů méně.   
Zastupitelstvo nemusí vzít dnes usnesení a může to dál projednat na dalším zasedání 
v prosinci.  

 

Mgr. D. Orsák dává návrh, aby se tato cesta ve smlouvě řešila. Všichni členové zastupitelstva 
souhlasí s tím, že na dnešním zasedání byl tento bod projednán bez usnesení a dál bude 
směnná smlouva projednána na příštím zasedání zastupitelstva obce. 
 

Tento bod byl zastupitelstvem projednán bez usnesení a bude dál řešen na příštím zasedání. 
 

7. Různé 

a) hospodaření obce k 31.08.2023 

předkládá Ing. K. Turek 

Za období 01 – 08/2023 byly příjmy ve výši 34.184.794 Kč – plnění příjmů je ve výši 86,4 % 

a výdaje jsou v celkové výši 28.996.986 – naplněny jsou ve výši 53 %. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí hospodaření obce k 31.08.2023. 

Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 5/3-23 bylo schváleno. 
 

b) zpráva kontrolního výboru 

předkládá Mgr. D. Orsák – předseda kontrolního výboru. 
Kontrolní výbor se sešel 11.09.2023. Na svém zasedání  
- výbor projednal zásady svého jednání (zejména způsob scházení se);  

- předseda výboru seznámil členy s obecnými zásadami činnosti výboru dle metodického 

doporučení; 
- výbor projednal návrhy jednotlivých členů na kontrolní činnost, byla vybrána témata na 
nejbližší období – kontrola usnesení ZO za období 10/2022 – 06/2023; 

- příští zasedání výboru se bude konat 16.10.2023. 
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K tomuto bodu nejsou žádné další připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí zprávu kontrolního výboru. 

Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 6/3-23 bylo schváleno. 
 

c) výběr zhotovitele – PD sportoviště 

Starosta obce předložil členům ZO protokol z posouzení nabídek. 
Přišly 4 nabídky cenově hodně rozlišné. Nejnižší od spol. TECHTEX, která nám zpracovávala 
studii. Další společnosti, které se přihlásily – Sportovní podlahy Zlín, Adonis Projekty Hradec 
Králové, Atelier 11 Hradec Králové. 
Byla provedena kontrola nejnižší nabídky, má veškeré náležitosti a není důvod tuto nabídku 
vyloučit. Jediným kritériem je cena za zhotovení díla, proto bychom měli schválit nabídku 
spol. TECHTEX – 710.000 Kč. 
Je připraven návrh smlouvy o dílo ke schválení. 
 

Mgr. D. Kostelecká – budou nějaké dotační tituly na realizaci tohoto díla? 

starosta – dotační tituly se zatím vypisují, takže snad budou – předpokládáme, že bychom 
čerpali přes Národní sportovní agenturu. Vypisují se i jiné dotační tituly přes MMR i jiná 
ministerstva. Zpracování PD by mohlo být v příštím roce, ke stavebnímu povolení bychom se 
také mohli dostat v příštím roce, takže se snad také v příštím roce k nějaké dotaci 
dostaneme. 

Mgr. K. Vítová – jak dlouho je platná projektová dokumentace?  
starosta – PD platí pořád, ale stavební povolení je omezené (2 roky), lze požádat o 
prodloužení stavebního povolení. Pokud by se změnily podmínky ve stavebním zákoně, 
museli bychom třeba PD přepracovat. 
K tomuto bodu nejsou další připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje Smlouvu o dílo mezi obcí a spol. TECHTEX s.r.o. na realizaci 
akce „PD sportovně – relaxačního areálu Malé Svatoňovice“ v hodnotě 710.000 Kč  
bez DPH.  

Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 7/3-23 bylo schváleno. 
 

d) TJ Sokol – rekonstrukce zázemí fotbalového hřiště 

předkládá starosta obce 

Na akci je stavební povolení i rozpočet a je možnost nyní využít dotačních titulů. Je nutno 

dořešit některé záležitosti, aby bylo možné o dotaci požádat. Předpokládaný rozpočet na 
realizaci akce činí 12.000.000 Kč, předpokládaná dotace se počítá 70 %, což by bylo 
8.400.000 Kč a vlastní podíl TJ Sokol je 3.600.000 Kč. 
TJ Sokol, odd. fotbalu, se obrátila na obec s žádostí o vyjádření podpory realizace 
rekonstrukce a o schválení poskytnutí finančních prostředků ve výši 3.000.000 Kč z rozpočtu 
obce v návaznosti na přiznání dotace v rámci dotační výzvy vypsané Národní sportovní 
agenturou. Zastupitelstvo obce by toto mělo schválit. 
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Není to otázka tohoto roku, ani příštího roku, protože, když se letos podá žádost o dotaci,  
v příštím roce se o žádosti rozhodne, pak se bude soutěžit firma - v příštím roce je realizace 
nereálná. 
 

K. David – již před třemi lety se dohodl odd. fotbalu o rekonstrukci zázemí na fotbalovém 
hřišti. K. David podrobně popsal plánovanou rekonstrukci zázemí fotbalového hřiště, součástí 
by mělo být i zavlažování hřiště. Je zpracován projekt, na který Sokol dostal dotaci, a je 

vydáno stavební povolení, takže nic nebrání v žádosti o dotaci na realizaci akce. Dne 
15.09.2023 byla vypsána výzva, takže se budeme zabývat jednotlivými podmínkami žádosti, 
abychom zjistili, zda na dotaci dosáhneme. Žádost by měla být podaná do konce listopadu 
2023. TJ použije na tuto rekonstrukci 600.000 Kč.  
Realizace akce by měla být ukončena do konce roku 2025. 
 

Bc. M. Geregová – pokud bude obec financovat akci ve výši 3.000.000 Kč odd. fotbalu, bude i 

nadále podporovat provoz TJ? 

starosta – ano, určitě se s tím počítá. Máme to uvedeno i ve strategii rozvoje sportu, 

podpora sportu bude stále. 
K tomuto bodu nejsou další připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO vyjadřuje podporu realizaci projektu „Stavební úpravy, přístavba, 

nástavba zázemí u fotbalového hřiště v Malých Svatoňovicích“. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 8/3-23 bylo schváleno. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje poskytnutí finančních prostředků ze svého rozpočtu ve výši  
3.000.000 Kč za účelem dofinancování části podílu požadovaných vlastních zdrojů žadatele, 
TJ Sokol Malé Svatoňovice, z.s., u projektu „Stavební úpravy, přístavba, nástavba zázemí  
u fotbalového hřiště v Malých Svatoňovicích“ v návaznosti na přiznání dotace v rámci dotační 
výzvy vypsané Národní sportovní agenturou. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 9/3-23 bylo schváleno. 
 

e) plán rozvoje sportu v obci 
předkládá starosta obce 

V plánu rozvoje sportu, který jsme schvalovali na období 2018 – 2025, dochází k drobné 
úpravě – priorita 3 – Sportovní infrastruktura byly přidány body v oddílu Modernizace 

sportovní infrastruktury body:   

- Revitalizace areálu víceúčelového stadionu a koupaliště a 

- Stavební úpravy, přístavba a nástavba zázemí fotbalového hřiště v Malých Svatoňovicích. 
V budoucnu se může tento dokument rozpracovat více, ale nyní je tento plán rozvoje sportu 
postačující.  
 

Mgr. D. Orsák – jak dalece to bude závazné, protože se bude na hřišti řešit ještě zavlažování. 
Možná bychom to tam měli doplnit. 
K. David – zavlažování je v rámci toho projektu. 
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starosta – doplníme do plánu rozvoje i zavlažování hřiště. 
Bc. M. Geregová – ve vypsaných sportech chybí cvičení seniorek – oddíl sport pro všechny 

starosta – doplníme- TJ Sokol, oddíl Sport pro všechny. 
K tomuto bodu nejsou další připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje nové znění Plánu rozvoje sportu obce Malé Svatoňovice  
na období 2018 – 2025. 

Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 10/3-23 bylo schváleno. 
 

f) SFŽP – oznámení o navržení finančních oprav 

předkládá starosta obce 

SFŽP obci krátí dotaci na projekty k zateplení školy o 86.980,30 Kč a 38.362 Kč. Bylo nám 
vytknuto, že do výběrového řízení bylo uvedeno, že by to měla provádět firma, která má 
zkušenosti se stavbou občanské vybavenosti a údajně je to diskriminační. 
Odvolat se proti tomu nedá. 

Nejsou žádné připomínky ani dotazy k tomuto bodu. 

 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí oznámení Státního fondu životního prostředí ČR  
o navržení finančních oprav u projektů „5.1a – Zlepšení tepelně technických vlastností ZŠ  
Malé Svatoňovice a 5.1b – Realizace systému nuceného větrání v budově Základní školy Malé 
Svatoňovice“, u kterých bude uplatněno opatření spočívající v nevyplacení částek  
86.980,30 Kč a 38.362 Kč z prostředků OPŽP. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 11/3-23 bylo schváleno. 
 

g) cenová nabídka – zábradlí parku 

předkládá starosta obce 

Rada obce již řešila podobu zábradlí v parku a shodla se na tom, že by zábradlí mělo být 
zajímavé, protože to je vlastně vstupní brána do náměstí. Líbí se nám řešení z tzv. Cortenu, 
což jsou takové rezaté plechy, do kterých by se daly vypálit některé motivy z naší obce. 
Starosta obce předložil a podrobně návrhy podob zábradlí s motivy, které vypracovala paní 
Vondráčková. Zámečnické práce zajistí pan Jaroslav Pražák, firma Grators, ale výroba 
cortenových panelů bude dělat jiná firma, která na to má zařízení a se kterou pan Pražák 
spolupracuje. Návrhy motivů, podle kterých se budou laserem vypalovat na panelech, bude 

provádět Dana Vondráčková. 

 

Ing. M. Švrčina – materiál je silný, kvalitní, je odolný proti vandalům.  

starosta – je také nenáročný na budoucí údržbu. Cena sice není nízká – cenová nabídka činí 
577 600 Kč, ale vytvořili bychom něco, co dlouho vydrží a je zajímavé a moderní. 
Mgr. D. Kostelecká – bylo by dobré vytvořit vizualizaci, abychom si mohli představit, jak to 
bude celé vypadat. 
starosta - máme tady podobu jednotlivých panelů – jen to dát za sebe do plotu. 
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Členové zastupitelstva podrobně diskutovali o použitém materiálu, případném osvětlení, 
podobě jednotlivých polí, termínu instalace. 
Starosta dává hlasovat o tom, kdo je pro matriál Corten – všichni (14 členů ZO) se 

jednohlasně shodli na materiálu Corten. 

starosta - necháme si zpracovat vizualizace, abychom to viděli - zeď nafotíme, zkusíme do 
toho vsadit panely s jednotlivými motivy, ať jsou vidět i mezery, jak by to mělo vypadat a 
případně můžeme zkusit, jak by vypadalo s Cortenem jen každé druhé pole. 
 

Ing. J. Kostelecký – navrhuje schválit cenovou nabídku s tím, že bude členům ZO do e-mailu 

zaslána vizualizace, aby se k tomu mohli vyjádřit – jestli mezi sloupkem a deskou bude 10 cm 

nebo 15 cm. 

starosta – nechám zpracovat 3 vizualizace, abychom si řekli, kterou cestou půjdeme. 
Ing. Turek – pro případnou částečnou realizaci v letošním roce – např. záloha je třeba toto 
zohlednit v rozpočtovém opatření tuto částku. 
starosta – do rozpočtového opatření bychom přidali na tuto akci 400.000 Kč z příjmu daní. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje podobu zábradlí opěrné zdi parku u náměstí K. Čapka 
z materiálu Corten vč. cenové nabídky Jaroslava Pražáka na výrobu a instalaci v hodnotě  
577.600 Kč. Výsledná podoba jednotlivých polí bude odsouhlasena před zadáním do výroby 
na základě předložených vizualizací. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 12/3-23 bylo schváleno. 
 

h) Rtyně.net – optická síť Petrovice 

předložil starosta obce 

V Petrovicích se má pokládat veškeré elektrické vedení do země zároveň s tím by chtěl pan 
Kadaník (Rtyně.net) do výkopů položit optickou síť. Trasa má cca 4 km a odhad nákladů na 
uložení optiky činí cca 700.000 Kč. Pan Kadaník oslovil obec s tím, zda by byla ochotna se na 
této akci finančně podílet – podpora obce by činila 550.000 Kč a zřízení bezúplatného 
věcného břemene. Můžeme dát i jiné návrhy. Otázkou je, jestli chceme v Petrovicích 
podpořit uložení optické sítě. 

 

Členové ZO diskutovali o případném zjišťování zájmu občanů. Trvale zde žije necelých 100 
obyvatel a není to efektivní. Nesouhlasí s dotováním soukromého subjektu. 
 

Návrh na usnesení: ZO projednalo žádost Ing. Petra Kadaníka, jednatele spol. Rtyně.net 
s.r.o., ohledně podpory obce při budování optické sítě v místní části Petrovice a 

neschvaluje finanční podporu na realizaci optické sítě Petrovice a po realizaci zřízení  
bezúplatného věcného břemene. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 13/3-23 bylo schváleno. 
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i) komunikace III/3013 Batňovice - Bohuslavice 

předkládá starosta obce 

Dochází k určitému posunu, je vysoutěžena projekční firma ASD/S/A – projekt je zadaný. 

07.09.2023 proběhlo na OÚ Velké Svatoňovice jednání starostů dotčených obcí – Batňovice, 
Velké Svatoňovice, Malé Svatoňovice, zástupců investora a projekční firmy. Starosta předložil 
návrh harmonogramu – akce je rozdělena do 4 etap: 1. etapa by měla být v úseku Velké 
Svatoňovice – Batňovice, 2. etapa jsou Velké Svatoňovice – přes celou obec až nad železniční 
přejezd, další etapa je úsek Velké Svatoňovice – Markoušovice a pak Markoušovice a 
Bohuslavice. Počítá se i s chodníkem a odvodněním. 
Projekt bude zpracován na celou délku komunikace, předpoklad realizace 1. a možná  
i 2. etapy je rok 2025. 

K tomuto bodu nejsou připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO bera na vědomí informace o jednání ohledně stavby „Silnice III/3013 
Batňovice-Velké Svatoňovice-Bohuslavice“, jež se uskutečnilo 7. září 2023 na obecním úřadě  
ve Velkých Svatoňovicích. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 14/3-23 bylo schváleno. 
 

j) převod majetku – vodovodní přípojka Strážkovice 

předkládá Ing. K. Turek 

VAK Malé Svatoňovice vybudoval přípojku vodovodního řadu ke hřišti  SDH Strážkovice 
v hodnotě 41.767 Kč, která je od září 2023 v majetku obce. Protože ji bude provozovat VAK, 
musíme tento majetek na VAK převést a zastupitelstvo obce musí tento převod schválit. 
K tomuto bodu nejsou připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje převod Vodovodní přípojky ke hřišti SDH Strážkovice ve výši 
41.767 Kč na příspěvkovou organizaci Vodovody a kanalizace Malé Svatoňovice 
k 30.09.2023.  

Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 15/3-23 bylo schváleno. 
 

k) výroční zpráva a plán práce ZŠ 

předkládá starosta obce, Mgr. D. Kostelecká 

Výroční zprávu a plán práce ZŠ obdrželi členové zastupitelstva v materiálech. 
Mgr. D. Kostelecká – žádné změny v personálním obsazení nejsou, počet dětí je zhruba 
stejný, jako byl v loňském roce (206, z toho 21 ukrajinských dětí). Je změna ve školním 
vzdělávacím plánu – informatika je ve 4., 5., 6., 7. a 9. třídě. V 8. třídě příští rok. Čeká se velká 
revize rámcového vzdělávacího plánu pro základní vzdělávání – od roku 2024. 

Hlavním bodem plánu ZŠ je nyní oslava 100 let výročí otevření školy 25.11.2023 – obě školy 
budou otevřené, na 1. stupni bude výstava, připravuje se almanach.  Plánuje se ještě školní 
akademie a večerní zábava v kulturním klubu. Datum je stanoveno podle začátku vyučování 
ve škole, kolaudace proběhla později. 
Nejsou žádné připomínky ani dotazy k tomuto bodu. 
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Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí výroční zprávu o činnosti Základní školy Malé 
Svatoňovice za školní rok 2022/2023 a plán práce této organizace na školní rok 2023/2024. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 16/3-23 bylo schváleno. 
 

l) žádost ZŠ o použití fondu rozvoje investičních majetku 

předkládá Mgr. D. Kostelecká 

ZŠ rekonstruovala chodbu v budově 2. stupně (omítky, nové lino, vymalování) a provedla 
výměnu umyvadel ve třech učebnách. Tyto úpravy provedla škola na vlastní náklady a žádá  
o schválení financování z Fondu rozvoje investičního majetku PO ZŠ v celkové částce 
257.949,42 Kč.  
Nejsou žádné připomínky další ani dotazy k tomuto bodu. 

 

Mgr. D. Kostelecká se omlouvá a odchází – přítomno je nyní 13 členů zastupitelstva obce. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje financování rekonstrukce chodby ve 2. patře budovy 
základní školy 17. listopadu 178, Malé Svatoňovice a výměnu umyvadel ve 3 učebnách  
z Fondu rozvoje investičního majetku příspěvkové organizace Základní škola Malé 
Svatoňovice v hodnotě 257.949,42 Kč. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 17/3-23 bylo schváleno. 
 

m) SOJH – přistoupení nového člena 

předkládá starosta obce 

V současné době probíhá jednání o přistoupení staronového člena SOJH – Města Úpice. 
SOHJ dává novému členu podporu, a podle stanov musí všechna zastupitelstva obcí, které 
jsou ve Svazku projednat přistoupení nového člena od 01.01.2024. Úpice je největší město 
na území Svazku. Zastupitelstvo města Úpice vstup do SOJH schválilo. 
Nejsou žádné další připomínky ani dotazy k tomuto bodu. 

 

Návrh na usnesení: ZO projednalo přistoupení nového člena, Města Úpice, ke Svazku obcí 
Jestřebí hory. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 18/3-23 bylo schváleno. 
 

n) opravy majetku obce – stará HZ, příčný práh MŠ, oplocení ZŠ 

předkládá starosta obce 

Starosta obce seznámil členy zastupitelstva s plánovanými opravami majetku obce. 

- Stará hasičská zbrojnice je využívána jako skladový prostor pro lavičky, koše apod., Jako 
první by měla být oprava střechy – výměna střešní krytiny. Nechali jsme si to ocenit - práce 
vychází kolem 60.000 Kč plus materiál kolem 40.000 Kč. K tomu by se měla opravit ještě 
přístavba – celkové náklady by činily cca 150.000 Kč. 
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- Příčný práh u mateřské školy – stávající je vyježděný. Plánuje se vyzkoušet vybudování 
příčného prahu s pozvolným nájezdem 2,5 m, pak vrchní rovný úsek 5 m a zase pozvolný 
sjezd, což nutí řidiče víc zpomalit. V budoucnu takový může být i na jiných úsecích. Dále se 
tím budeme zabývat, budeme zjišťovat cenovou relaci. 
- Dalším bodem je nevzhledný plot kolem celé horní školy. Rada obce již také řešila 
rekonstrukci plotu a navrhuje celý plot vybourat, hranice by se posunula více do zahrady, aby 
vznikla podél plotu parkovací místa – příčná nebo podélná. Starosta podrobně popsal vzhled 
plotu a jeho vedení podél školní zahrady. 
 

Mgr. D. Orsák – mělo by se přemýšlet i nad odváděním dešťových vod. 
starosta – určitě bychom odvodnění řešili. 
Mgr. D. Orsák – pozemek naproti škole, čí je, nemůže se tak využít? 

starosta – je to stále soukromý pozemek, vedeno jako stavební parcela. 
Nejsou žádné další připomínky ani dotazy k tomuto bodu. 

 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí informace o připravované opravě budovy bývalé 
hasičské zbrojnice, výměně příčného prahu u budovy mateřské školy a opravě oplocení 
zahrady základní školy 1. stupně. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 19/3-23 bylo schváleno. 
 

o) Informace z obce 

předkládá starosta obce 

starosta obce seznámil přítomné s probíhajícími a  plánovanými akcemi v obci – informace 

doplnil fotodokumentací. 
- starosta obce informoval o doručeném rozhodnutí o schválení dotace na budování 
dětských skupin – 10.894.223.99 Kč. Nyní nás čeká příprava výběrového řízení.  
Časový harmonogram – již se pracuje na přípravě podkladů pro vypracování výběrového 
řízení, které by mohlo proběhnout v průběhu listopadu, v prosinci by mohla být vysoutěžena 
firma – smlouva o dílo. Realizace by mohla být v březnu, dubnu 2024  - termín ukončení prací 
je do konce roku 2024. 

- nabídka pozemku k prodeji – Kyselka. Obec o koupi zájem nemá. 
- model budovy prádla IDA k prodeji – model z oceli.  

- střecha na kulturním klubu – informace o provedených pracích doplněná fotografiemi. 
- základní škola – nové osvětlení tělocvičny, vstup do tělocvičny, rekuperační jednotky 
v budově, nová fasáda – břizolit. 
- výstavba vodovodu v Odolově. 

- návrh projektové dokumentace, která se zpracovává u technického zázemí – řešíme, jak by 
mohl vypadat sběrný dvůr, kontejnerová stání a přístřešek pro štěrky a písky, nakladač, 
opěrná zeď, zpevněné plochy, přístřešek pro techniku apod. 
- nová aplikace Úřad v mobilu/Hlášení rozhlasu. 
- pozvánka na výstavu výtvarníků, která se koná 01.10.2023 – 20.10.2023 na malém sále. 

- 01.10.2023 se koná také varhanní koncert v kostele. 

- další připravované akce – Bluegrassová dílna, výstava exotického ptactva, Advent. 

- 25.11.2023 se koná již zmíněná oslava 100. výročí otevření budovy školy. 
- vyvěšení bannerů k výročí 105 let republiky a Advent u Studánky 

- oprava místních komunikací (části ulic Na Vyhlídku, Schejbalova a Zahradní) – informace  
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o průběhu prací 
Nejsou žádné připomínky ani dotazy k tomuto bodu. 

 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí informace o dění v obci. 

Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 20/3-23 bylo schváleno. 
 

9. Rozpočtové opatření č. 8/2023 

předložil Ing. K. Turek 

Členové zastupitelstva dostali návrh rozpočtového opaření č. 8/2023 do materiálů. 
Rozpočtové opatření řeší drobné změny v příjmové i výdajové části rozpočtu a vzhledem  

ke schválení bodu, který se týká oplocení ve spodní části parku, je zde promítnuto také 
schválených 400.000 Kč.  

V příjmové části rozpočtu dojde k navýšení příjmů daně z příjmů právnických osob  
o 400.000 Kč a ve výdajové části rozpočtu dojde u par. 3745, což je údržba veřejné zeleně  
a položky 6121, což je investiční část, protože úprava parku byla označena jako investice, 
k navýšení o částku 400.000 Kč. Rozpočtovým opatřením dojde v souladu s ustanovením § 16 
zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, k navýšení příjmové 
části rozpočtu o 412.535,24 Kč, ke snížení výdajové části rozpočtu o 539.246,44 Kč a 
ke snížení potřeby financování o částku 951.781,68 Kč. 
Nejsou žádné připomínky ani dotazy k tomuto bodu. 
 

 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2023. Rozpočtovým opatřením 
dojde v souladu s ustanovením § 16 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech  
územních rozpočtů, k navýšení příjmové části rozpočtu o 412.535,24 Kč, ke snížení výdajové 
části rozpočtu o 539.246,44 Kč a ke snížení potřeby financování o částku 951.781,68 Kč. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0 

Usnesení č. 21/3-23 bylo schváleno. 
 

10. Diskuse a závěr 

Příští zasedání se bude konat 11.12.2023. 
 

Jednání bylo ukončeno v 20:30 hodin. 

Zápis byl vyhotoven 06.10.2023 a podepsán 12.10.2023   

Zapsala: J. Goldmannová 

 

 

  Vladimír Provazník v. r.                 Bc. Marcela Geregová v. r.       Jan Jiránek v. r. 

   starosta obce                           ověřovatelé zápisu 

 

 

Pozn.:  Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 
zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č.101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů, v platném 
znění. 
 


